
Protokół Nr XXXIII/2021 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 lipca 2021 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz – Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski - Na podstawie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym otwieram XXXIII Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim zwołaną w trybie nadzwyczajnym ma wniosek Pana Wójta. Witam 

serdecznie wszystkich radnych przybyłych na sesję. Witam sołtysów z poszczególnych sołectw. 

Witam Pana Wójta Andrzeja Stachurskiego, Pana Sekretarza Rafała Zająca, Panią Skarbnik, 

Panią Małgorzatę Matuszyk i również Panią Joannę Banach z biura obsługi Rady. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15 radnych 

ustawowego składu obecnych jest 14 radnych, a więc obrady i uchwały podjęte na sesji będą 

prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

10. Daniel Socha – Mrukowa, 

11. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

12. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

13. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

14. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

4. Janusz Brączyk – Sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj, 



8. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad sesji nadzwyczajnej przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021-2026. 

7. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

8. Interpelacje radnych. 

9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie Sesji. 

Tak się przedstawia porządek dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski co do porządku obrad, 

bardzo proszę. Nie ma wniosków, zatem przystępujemy do przyjęcia porządku obrad. Kto jest 

za przyjęciem przedstawionego porządku obrad, proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał od głosu? A więc porządek obrad przyjęty jednogłośnie. 14 głosów za. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Protokół z Sesji Nr XXXII jest umieszczony w BIP-ie. Był również 

dostępny w biurze obsługi Rady. Czy są jakieś wnioski co do treści albo uwagi co do treści 

protokołu z Sesji Nr XXXII bardzo proszę. przechodzimy do głosowania nad protokołem z sesji 

Nr XXXII. Kto jest za przyjęciem protokołu, proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał od głosu? Protokół z Sesji Nr XXXII został przyjęty również 14 głosami za. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 

2021. 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do meritum dzisiejszej sesji, czyli zmian w budżecie. 

Pan Wójt wnioskował, aby zmiany jeszcze w tym miesiącu dopełnić, w związku z tym musiała 

się odbyć ta sesja w trybie nadzwyczajnym. Krótko o tych zmianach bardzo bym prosił Panią 

Skarbnik, żeby przedstawiła zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków, zaproponowane 

zmiany. 

 



Pani Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. 

w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo Pani Skarbnik za przedstawienie proponowanych 

zmian. Czy są pytania? Bardzo proszę Pana Przewodniczącego Komisji Budżetowej Radnego 

Tomka Źrebca o przedstawienie opinii co do tych zmian bieżących. 

 

Radny Tomasz Źrebiec - Komisja Budżetowa na swoim posiedzeniu przeanalizowała 

proponowane zmiany i jednogłośnie wydała pozytywną opinię co do proponowanych zmian. 

 

Przewodniczący Rady -  Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Jeśli nie ma pytań 

to przechodzimy do głosowania nad zaproponowanymi zmianami w budżecie na bieżący rok. 

Proszę o zajęcie stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Wszyscy się opowiedzieli 

za przyjęciem proponowanych zmian w bieżącym budżecie. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osiek Jasielski na lata 2021-2026. 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do drugiej uchwały, która została zamieszczona 

w porządku obrad, a mianowicie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2021-2026. Tutaj w WPF-ie mamy odwzorowanie 

właśnie tyle co podjętych zmian w budżecie. Jest też objaśnienie dołączone. Bardzo proszę, 

czy są jakieś pytania co do WPF-u? Czy na komisji był też WPF konsultowany? Zatem jeśli są 

pytania to bardzo proszę. Myślę, że możemy przejść do głosowania nad wieloletnią prognozą 

finansową. 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 



Przewodniczący Rady – Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że na 14 radnych 

obecnych na dzisiejszej sesji, 14 radnych opowiedziało się za zmianą w WPF-ie na lata 2021- 

2026. 

 

Ad. 7. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – Informacja z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji. Bardzo 

proszę Pana Wójta.  

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Panowie Sołtysi, uchwały 

zostały przekazane do realizacji. W okresie, tym krótkim, międzysesyjnym, chciałem też 

nadmienić, iż w związku z ogłoszonym rządowym programem Polski Ład, program został 

uruchomiony, nabory wniosków trwają. Jako Gmina Osiek Jasielski złożyliśmy 3 wnioski. Ten 

pierwszy wniosek to jest wniosek na rozbudowę oczyszczalni ścieków (II etap) i budowę 

kanalizacji na miejscowościach, które dotychczas tej kanalizacji nie mają, czyli miejscowość 

Zawadka Osiecka, Pielgrzymka, Mrukowa, Samoklęski. I tutaj te 4 miejscowości dotychczas 

niemające kanalizacji, ta kwota jest około 40 milionów złotych. Drugi wniosek został złożony 

na budowę ujęcia wody w miejscowości Osiek Jasielski, tutaj planujemy na rzece Wisłoce 

i to jest przed oczyszczalnią, za mostem, przed oczyszczalnią. I tu wniosek jest na około 33 

miliony złotych. I trzecim wnioskiem jest budowa oświetlenia na terenie gminy Osiek Jasielski. 

Tutaj jest to około 20 km oświetlenia, taki wniosek został złożony, na kwotę około 4 milionów 

złotych. Te wszystkie wnioski na łączną kwotę około 80 milionów, tak jak powiedziałem, to 

dofinansowanie jest bardzo wysokie. Także rząd tutaj naprawdę, takie dofinansowanie jest tutaj 

w postaci 95% i zobaczymy, jeżeli te wnioski będą miały powodzenie, jeżeli będzie pozytywna 

ocena, będziemy się zastanawiać nad tym, aby te zadania zrealizować. To by było na ten moment 

chyba tyle. Jeżeli są jakieś pytania, bardzo proszę. Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 8. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do punktu Interpelacje. Czy są jakieś interpelacje? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 9. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady - Wolne wnioski i zapytania. Pozwólcie, Wysoka Rado, że w wolnych 

wnioskach ja przekażę może taką niewesołą informację, ale jestem zobligowany do przekazania 

już teraz oficjalnie tej informacji. Wiecie, że Radny Mariusz Pepera od jakiegoś czasu już 

w sesjach nie uczestniczy. Wszystko w porządku ze zdrowiem, ale mianowicie zmieniły się jego 

plany zawodowe. Zmienił miejsce pracy na Berlin i w związku z tym wpłynęło pismo do Urzędu 

Gminy adresowane do Pana Wójta Andrzeja Stachurskiego. Radny Mariusz Pepera składa 

rezygnację i pozwólcie, że ja to pismo odczytam. 

 



Przewodniczący rady odczytał pismo radnego Mariusza Pepery w sprawie złożenia rezygnacji 

z mandatu radnego Gminy Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Ta rezygnacja wpłynęła w ostatni poniedziałek. Jeszcze miałem 

możliwość porozmawiania, ponieważ kontaktował się ze mną Radny Mariusz Pepera w sobotę, 

że faktycznie te plany swoje zawodowe obecnie wiąże z pracą za granicą, w związku z tym nie 

ma możliwości sumiennie wypełniać tą funkcję i mandat radnego, w związku z tym jest 

zmuszony tą rezygnację złożyć, bo też planuje dłuższy czas przebywać właśnie poza granicami 

kraju i nie jest w stanie działać tutaj, też i w Radzie na rzecz też mieszkańców Gminy 

i miejscowości Osiek Jasielski się angażować. W związku z tym prosił mnie też bardzo, żeby 

podziękować za tą niespełna trzyletnią współpracę, zarówno wszystkim radnym, Panu Wójtowi, 

urzędnikom Urzędu Gminy, sołtysom z poszczególnych sołectw, bo on sobie tę współpracę 

bardzo ceni, ale w związku z tym, że nie przebywa, to bardzo żałuje, ale musi zrezygnować 

z funkcji radnego. Takie podziękowania przekazuję od Pana Radnego Mariusza Pepery. Co dalej 

z tą sytuacją? To już Pan Sekretarz mniej więcej sprawę rozeznał. Zostało przekierowane 

to pismo do Komisarza Wyborczego i kolejne kroki w tej sprawie będzie już podejmował 

Komisarz Wyborczy. Pewnie nie unikniemy wyborów uzupełniających w tym okręgu, które 

pewnie gdzieś za kilka miesięcy odbędą się, a w niedługim czasie zostaną pewnie ogłoszone 

i cały kalendarz wyborczy, który przechodzimy zawsze przed wyborami samorządowymi, 

pewnie będzie musiał się wypełnić. Zatem na bieżącą będziemy jeszcze ewentualnie informować 

co z tą sytuacją rezygnacji i wyborów w tym okręgu wyborczym. 

 

Wójt Gminy - Szanowni Państwo Radni, Panie Przewodniczący, tak jak zostało powiedziane 

Pan Radny Mariusz Pepera wcześniej zgłaszał sytuację właśnie, że nie może pełnić tych 

obowiązków i rzetelnie wykonywać mandatu radnego, dlatego też taki finał jest tego. Ze swojej 

strony chciałem serdecznie podziękować Panu Radnemu, ponieważ ta współpraca była bardzo 

dobra tutaj co do mojej osoby, jak również z Radą i myślę, że życzę mu, aby te jego sukcesy 

zawodowe naprawdę kwitły. No sam tam wybrał. Dziękujemy mu za dotychczasową obecność 

w naszej Radzie i tak jak Pan Przewodniczący powiedział, to Komisarz zadecyduje, kiedy te 

wybory się odbędą. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę o zabieranie głosu w wolnych wnioskach. 

 

Ad. 10. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady  - Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu w wolnych wnioskach, na tym 

kończymy XXXIII Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim, serdecznie dziękując wszystkim 

za uczestnictwo w dzisiejszej sesji. Dziękuję bardzo. 

 

Na tym zakończono obrady sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Gminy Osiek Jasielski 



Piotr Wojdacz 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 

 


